

单位：新台币仟元

关系人交易

本公司及子公司（系本公司之关系人）间之交易、账户余额、收益及费损于合并时全数予以消除，故未揭露于本附注。合并公司与实质关系人间之交易如下：

(一) 关系人名称及其关系

<u>关 系 人 名 称</u>	<u>与 合 并 公 司 之 关 系</u>
宁波秉航科技集团有限公司	实质关系人（该公司负责人为本公司董事）

(二) 营业收入

<u>帐 列 项 目</u>	<u>关 系 人 类 别</u>	<u>2024年1月1日 至3月31日</u>	<u>2023年1月1日 至3月31日</u>
销货收入	实质关系人	<u>\$ 72</u>	<u>\$ 5</u>

上述交易条件与一般非关系人无重大异常。

(三) 应收关系人款项

<u>帐 列 项 目</u>	<u>关 系 人 类 别</u>	<u>2024年3月31日</u>	<u>2023年12月31日</u>	<u>2023年3月31日</u>
应收帐款	实质关系人	<u>\$ -</u>	<u>\$ 4</u>	<u>\$ 4</u>

应收关系人款项并未提列备抵损失。

(四) 对主要管理阶层之奖酬

2024年及2023年1月1日至3月31日对董事及其他主要管理阶层之薪酬总额如下：

	<u>2024年1月1日 至3月31日</u>	<u>2023年1月1日 至3月31日</u>
短期员工福利	<u>\$ 38,622</u>	<u>\$ 42,157</u>

董事及其他主要管理阶层之薪酬系由薪酬委员会依照个人绩效及市场趋势决定。

TRANSACTIONS WITH RELATED PARTIES

Balances, transactions, revenue and expenses between the Group and its subsidiaries, which are related parties of the Group, have been eliminated on consolidation and are not disclosed in this note. Details of transactions between the Group and other related parties are disclosed below.

(1) Name and relation

<u>Name</u>	<u>Relation</u>
Behealthy Electronic Technology Co., Ltd.	Substantive related parties (the responsible person of the party is the director of the Group)

(2) Operating transaction

	For the Three Months Ended March 31	
	<u>2024</u>	<u>2023</u>
<u>Sales of goods</u>		
Substantive related parties	\$ <u>72</u>	\$ <u>5</u>

The sales prices and payment terms to related parties were not significantly different from those of sales to third parties.

(3) Receivables from related parties

	<u>March 31, 2024</u>	<u>December 31, 2023</u>	<u>March 31, 2023</u>
<u>Trade Receivables</u>			
Substantive related parties	\$ <u>-</u>	\$ <u>4</u>	\$ <u>4</u>

No expense was recognized for the three months ended March 31, 2024 and 2023 for allowance for impaired trade receivables with respect to the amounts owed by related parties.

(4) Compensation of key management personnel

The compensation to directors and other key management personnel were as follows:

	For the Three Months Ended March 31	
	<u>2024</u>	<u>2023</u>
Short-term employee benefits	\$ <u>38,622</u>	\$ <u>42,157</u>

The compensation to directors and other key management personnel were determined by the Remuneration Committee of Airtac in accordance with the individual performance and the market trends.